
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 4. januára 2022, 17:00 

Prítomní poslanci: Ľubomír Bechný, Peter Cibulka, Dominik Hriník,  František Talapka 

Neospravedlnený: Martin Kapitulík 

Prítomných občanov: 4 – stretnutie cez aplikáciu ZOOM 

 

Priebeh stretnutia: 

Stretnutia sa zúčastnili aj dvaja občania z Vlčiniec a pán Milan Dubec (konateľ firmy Reinoo), 

ktorí zamýšľali byť iba pozorovateľmi. Diskusia sa však takmer celý čas venovala téme 

parkovania a zámeru firmy Reinoo, ktorá ponúka vybudovať parkovací dom na ulici B. S. 

Timravy. Tiež sa diskutovalo o možnostiach a podmienkach vybudovania parkovacieho domu na 

Platanovej ulici, na pozemku vedľa Billy. 

Ďalšou témou v diskusií bolo rozšírenie kapacity ZŠ s MŠ Gaštanová, ktorá sa preberala aj na 

decembrovom mestskom zastupiteľstve.   

  

V závere zasadnutia bol za nového predsedu poslaneckého výboru za Solinky na rok 2022 

zvolený Ľubomír Bechný. Sekretárom zostáva František Talapka.  

 

Podnety a pripomienky od občanov (mimo stretnutia): 

- Prechody pre chodcov na Solinkách sú pre vodičov v pološere ťažko viditeľné. Požiadavka 

vybaviť ich svetelnými odrazkami.  

 

 

 Zápis vypracoval:            František Talapka ................................. 

 Zápis overil:                      Ľubomír Bechný     ................................. 


